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Verslag van de openbare vergadering van de 
Commissie Samen leven, gehouden  
op donderdag 18 januari 2007 in het Gemeentehuis. 
 
 
Aanwezig:  
Mw. A. Ripmeester (voorzitter),  
Alle fracties, behalve Lokaal Sociaal en Nieuw Rechts, zijn vertegenwoordigd. 
Van de zijde van het college: mw. H. van den Berg en de heren P. de Koning en H. Zwiers. 
J.G. van Straalen, griffier. 
 
 
1. Opening 
 
Mw. Ripmeester opent de vergadering en heet iedereen welkom 
 
2. Mededelingen  
 
Geen. 
 
3. Spreekrecht voor hen die zich hebben aangemeld  
 
Namens de voorzitter van de Wmo-adviesraad maakt mevrouw A. Ouwens gebruik van het 
spreekrecht (bijdrage is bijgevoegd). 
 
4. Verslagen vergaderingen commissie Samen leven van 23 en 30 november 2006. 
 
Worden vastgesteld. 
 
5. Afdoening motie Meldpunt Wmo 
 
Wethouder Van den Berg laat weten de commissie eerder al te hebben toegezegd dat het college in 
december met een reactie op de motie zou komen. De reactie van de Wmo-raad, bij monde van 
inspreekster, verbaast haar. De Wmo-raad heeft dit niet eerder aan de orde gesteld. In overleggen 
met diverse partners is naar voren gekomen dat het niet wenselijk zou zijn als er een nieuw meldpunt 
zou worden ingesteld. Het college dacht met de beslissing ook aan de wens van de Wmo-raad 
tegemoet te zijn gekomen. De wethouder benadrukt daarbij dat de Wijzerplaats onafhankelijk is. Het 
college heeft nimmer de bedoeling gehad over dit onderwerp een voorstel te willen doen aan de raad. 
Om die reden is er ook geen adviestraject gestart. Opzet was middels een brief op de motie te 
reageren. De raad heeft bij motie om een meldpunt gevraagd, het college laat bij deze brief weten hoe 
het de motie uitvoert en dat een meldpunt wordt gerealiseerd. 
 
Naar aanleiding van vragen gaat wethouder Zwiers kort in op de relatie met de Wmo-adviesraad. Voor 
de afgesproken mediation is inmiddels een aantal personen genoemd. Van belang blijft dat 
vertrouwen wordt teruggekregen en dat er duidelijkheid is over taken en verantwoordelijkheden. 
 
Wethouder Zwiers benadrukt dat het meldpunt de klachten zelf niet afdoet. In 2007 zullen de 
ervaringen met het meldpunt al geëvalueerd worden en zal dit onderwerp ongetwijfeld nog een keer 
aan de orde komen. 
 
Dhr. Louter heeft de indruk dat de discussie tussen Wmo-raad en college zich weer op de procedures 
richt, maar dat ieder het eens is met het resultaat. Hij merkt op dat hij vindt dat de Wmo-raad wel 
eerder op het standpunt van het college had kunnen reageren. 
 
Gehoord de commissie concludeert de voorzitter dat de motie voldoende is uitgevoerd en hiermee is 
afgedaan. 
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6. Verordeningen Speelautomaten Ridderkerk 2007 
 
N.a.v. het memo van de griffier merkt wethouder De Koning het volgende op. 
 
Leges dienen ter dekking van de administratieve kosten. De kosten voor controles zijn niet verwerkt in 
de leges. Voor een vergunning voor vier jaren zullen de leges worden geheven zoals deze nu gelden 
voor een vergunning voor één jaar. De kosten voor de verlening zijn immers gelijk. De lasten voor de 
horeca worden hierdoor minder. 
 
De tekst van artikel 4 wordt aangepast zoals door de griffier voorgesteld. In artikel 5 wordt opgenomen 
dat de vergunning wordt verleend voor 4 jaren in plaats van kalenderjaren. 
 
N.a.v. de zin in artikel 4: “Bij meer dan één Drank- en horecavergunning kunnen meer 
aanwezigheidsvergunningen worden verleend” wordt gevraagd of er in één inrichting meer dan twee 
speelautomaten kunnen staan. De wethouder ontkent dat. Mocht dat anders zijn, dan zal hij dit nog 
laten weten. 
 
Dhr. Den Ouden doet nog de suggestie de onderdelen 7 en 8 van artikel 1 Begripsbepalingen, te laten 
vallen onder sub 6 van artikel 1.  
 
Op een vraag over de gevolgen voor de handhaving laat de wethouder weten dat er goed op de 
horeca gelet blijft worden en er zo nodig wordt opgetreden. 
 
De concept-verordening zal op deze punten nog worden aangepast. 
 
Voorstel: TER VASTSTELLING naar de raad. 
 
7. Overdracht beheer brandweer Ridderkerk 
 
De commandant brandweer, dhr. J. de Beer, geeft hierover een presentatie aan de hand van een 
uitgereikte hand-out (nog te verkrijgen bij de griffie). Het streven is de overdracht op 1 oktober a.s. te 
hebben afgerond. De formele datum van de overdracht is 1 januari 2008.  
De commandant benadrukt het belang van de eigen identiteit. Onderwerp van discussie voor het 
Sociaal Plan is een werkplaatsgarantie voor een aantal jaren. Spreker meent dat de commandant een 
directe relatie met het gemeentebestuur (de burgemeester) moet blijven houden. Het korps krijgt er 
een gespecialiseerde regionale taak bij t.a.v. verkeersongevallen. De gebouwen zullen eigendom van 
de gemeenten blijven. Het materieel, waaronder het wagenpark, zal overgaan naar de 
Veiligheidsregio. 
Volgens de nu bekende planning zal dit onderwerp formeel nog in de raad worden behandeld op 29 
maart (commissie Samen leven 15 maart) en 4 oktober (commissie Samen leven 20 september). Op 
29 maart zullen aan de raad de onderwerpen die verder moeten worden uitgediept, worden 
voorgelegd. 
 
 
8. Gedragscode college 
 
Wethouder De Koning licht toe dat het college een taak op zich heeft genomen die met name gericht 
is op het vergroten van het onderlinge vertrouwen. Het gevoel van nabuurschap is het einddoel. De 
sociale samenwerking dient hiervoor te verbeteren. Het college voelt zich verantwoordelijk in doen en 
laten, als collectief en individueel. Het college stelt echter voor deze verantwoordelijkheid niet verder 
af te bakenen dan nu in het voorstel wordt gedaan.  
 
Vanuit de commissie worden vraagtekens gezet bij de toetsbaarheid van de voorgestelde code. Dhr. 
Van Houcke vraagt zich af wat inwoners hiervan zullen vinden als zij deze code lezen. Hij vindt de 
code zweverig en deze doet hem aan de New age gedachte denken. Dhr. Los vindt de formulering 
een mooie gedachte, maar een gedragscode kan hij er niet in ontdekken.  
 
Dhr. Den Ouden meent dat de eed/belofte al een ruime formulering bevat en dat de code er met name 
toe dient de zaken S(pecifiek)M(eetbaar)A(cceptabel)R(ealistich)T(ijdgebonden) te maken. Hij pleit er 
voor dat het college de raad een nieuw voorstel doet, dat meer op de lijn zit van de gedragscode voor 
raadsleden. Voor dit voorstel is geen raadsmeerderheid aanwezig. 
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Voorstel: voor DEBAT naar de raad. 
 
9. Rondvraag leden en sluiting 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.15 uur 
 
 
Aldus vastgesteld, in de vergadering van 15 februari 2007 
De griffier,   de voorzitter, 
 
 
 
 
 

LIJST VAN TOEZEGGINGEN COMMISSIE SAMEN LEVEN 
 

Bijgewerkt t/m 18 januari 2007 
 

Nr. Datum  Onderwerp Toezegging Uitvoeren 
door 

Streefdatum 
behandeling 
 

1. 15-05-03 Reserve 
Centrumplan 

Gemeld wordt als de reserve van 1,6 milj 
wordt aangesproken. 
 

Den Boef 
 

 

2. 03-11-05 
 
 
 
19-10-06 

Verslag stand van 
zaken Juridische 
kwaliteitszorg 

Wordt in het vervolg opgenomen in de 
Programmamonitor.  
 
 
In een eerstvolgende vergadering zal met 
de burgemeester besproken worden 
welke info de raad wenst en in welke 
vorm gerapporteerd moet worden. 
 

Hermans 
 
 
 
Voorzitter, 
griffier 

 
 
 
 
Een eerst- 
volgende 
vergadering 

3. 19-10-06 3e Program- 
mamonitor 
 

De raad ontvangt de eerste rapportage 
die het college naar Brussel moet 
zenden, in het kader van het ESF-project 
Jeugdwerkloosheid. 
 

V.d. Berg Verwachting 
maart 2007 

 
 

LIJST MET ACTIE EN AANDACHTSPUNTEN 
 

Nr.  Datum 
 

Onderwerp Actie Uitvoeren 
door 

Streefdatum 
behandeling 

      
 

GEMAAKTE AFSPRAKEN TER HERINNERING 
 

Nr. Datum  Onderwerp Toezegging Uitvoeren 
door 

Streefdatum 
behandeling 

1. 6-10-05 Rijtijden 
ambulances 

Na ontvangst worden de overzichten 
t.k.n. naar de commissieleden gestuurd. 

Hermans  

 
 


